To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 15-10-2023 02:57:33 PM

Subject: Unusual public body decisions

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 15-10-2023 PM 02:57:33 وعادى الموضوع: قرارات هيئة عامة غير عادى

Subject: Decisions of the extraordinary general assembly

With reference to the above topic, we would like to inform you that the General Assembly of shareholders of the United Financial Investments Company held its extraordinary meeting at exactly one o'clock in the afternoon on Sunday, 10/15/2023, via the means of visual and electronic communication (Zoom), and in the presence of 98.765% of the company's shares. The agenda items were voted on and the result of the vote was approval by 100% of attendees. The President announced the results of the vote and the decisions taken at this meeting as follows: 1- The General Assembly unanimously approved by 100% of the shareholders present for the company to own and purchase all of the shares constituting the capital of EFG Hermes/Jordan LLC, which is registered with the General Controller of Companies under the number (11172), and to authorize the Board of Directors to determine the purchase price. For shares in the company. 2- The General Assembly unanimously agreed, with 100% of the shareholders present, to delegate to the Board of Directors all the necessary powers to implement the content of the decisions in accordance with this meeting, so that the Board has the right to take all necessary measures without exception, including concluding and signing all contracts, agreements, and bonds necessary for that. Note that the purchase value is the book value of the net property rights and the partner's current balance as in the financial statements dated 9/30/2023, which will be determined immediately upon the issuance of those statements.

الموضوع: قرارات اجتماع الهيئة العامة غير العادية بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نود إعلامكم أن الهيئة العامة لمساهمي الشركة المتحدة للاستثمارات المالية عقدت اجتماعها غير العادي في تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم الأحد الموافق 2023/10/15 وذلك عن طريق وسلية الاتصال المرئى والالكتروني (Zoom) وبحضور ما نسبته 98.765% من اسهم الشركة وقد تم التصويت على بنود جدول الأعمال وكانت نتيجة التصويت الموافقة بنسبة 100% من الحضور، وقد أعلن الرئيس عن نتائج التصويت والقرارات المتخذه في هذا الاجتماع وعلى النحو التالي 1- وافقت الهيئة العامة بالإجماع وبنسبة 100% من المساهمين الحضور على قيام الشركة بتملك وشراء كامل الحصص المكونة لرأسمال شركة المجموعة المالية هيرميس/الأردن ذ.م.م والمسجلة لدى مراقب عام الشركات تحت الرقم تحت الرقم (11172) وتفويض مجلس الادارة بتحديد ثمن الشراء للحصص في الشركة. 2- وافقت الهيئة العامة بالإجماع وبنسبة 100% من المساهمين الحضور على تفويض مجلس الإدارة بكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ مضمون القرارات وفقا لهذا الاجتماع وبحيث يكون للمجلس اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة دون استثناء بما فيها أبرام وتوقيع كافة العقود والاتفاقيات والسندات اللازمة لذلك. علما" أن قيمة الشراء هي القيمة الدفترية لصافى حقوق الملكية ورصيد جارى الشريك كما في البيانات المالية بتاريخ 2023/9/30 والتي سيتم تحديدها فور صدور تلك البيانات.

15-10-2023 15-10-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

رانیا حجازي User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي